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Protokół Nr  1/10 
z  posiedzenia Komisji  Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych Rady Miejskiej 

w dniu  13 stycznia 2010 r. 
 
 

Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Analiza programów unijnych i rządowych realizowanych przez Miasto w 2009 roku w celu 

pozyskania środków zewnętrznych i będących na etapie tworzenia. 
3. Rozpatrzenie Miejskiego Programu Profilaktyki i Przeciwdziałania Problemów 

Alkoholowych na rok 2010. 
4. Sprawozdanie z wysokości środków wynagrodzeń nauczycieli w oświatowych  jednostkach 

samorządowych. 
5. Wybór przedstawicieli Komisji Edukacji, kultury i Spraw Społecznych Rady Miejskiej do 

Komisji konkursowej do oceny ofert złożonych w ramach ogłoszonego konkursu na 
realizację zadań zleconych. 

6. Sprawy różne. 
7. Zamknięcie posiedzenia. 
 

Ad 1 
 Posiedzenie o godz. 11.00 „otworzył i prowadził” przewodniczący Komisji Edukacji – 
Janusz Turnik.  
 Komisja przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia i zmieniony  porządek o 
wykreślenie pkt 4 i przełożenie na termin późniejszy, głosując: za- 5  (jednogłośnie). 
  
Ad 2 
Naczelnik Wydz. RGS przedstawił informację w zakresie programów unijnych i rządowych 

realizowanych przez Miasto w 2009 roku w celu pozyskania środków zewnętrznych i 
będących na etapie tworzenia. Złożono projekty do RPO, w tym m.in. projekt dot. 
rozbudowy bazy noclegowej ZOSiK, który przeszedł. Kolejne projekty to: drogi – ul. 
Drzymały, ul. Mickiewicza, ul. Zwycięstwa, ul. Noskowskiego, ul. Kiepury, ul. 
Nowowiejskiego. Pod koniec ubr. pojawił się drugi konkurs i wystąpiono o ulice:  
K.Jadwigi, Wyspiańskiego i Lipową. W ubr. występowano z wnioskami na infrastrukturę 
sportową, boisko przy Gimnazjum Nr 1 i boisko przy ul. Moniuszki z bieżnią tartanową. 
Pierwszy nie przeszedł, drugi przeszedł. Są dwa projekty w programie centralnym 
infrastruktura i środowisko: dwa zadania termomodermizacyjne - Przedszkola Nr 1 i 
budynku MOPS. Kolejne projekty: „Aktywni Romowie” – finansowany z programu Kapitał 
Ludzki, „Aktywna szkoła”, „Rodzina razem”. Następne „Radosna szkoła” to projekt na                       
wyposażenie sal lekcyjnych i budowę placu zabaw. Do Ministra Kultury skierowano 
wniosek o doposażenie CKiSE na organizację imprez plenerowych i na przebudowę kina na 
potrzeby Białogardzkiej Biblioteki Publicznej. Przygotowano także projekty dot. wsparcia 
społeczności romskiej oraz projekt na budowę Orlika przy SP Nr 3. 

Burmistrz – poinformował, że w ramach funduszy szwajcarskich staramy się o pozyskanie 
środków na basen. Ponadto są przygotowywane miękkie projekty m.in. na obchody 20-lecia 
samorządu. W trakcie realizacji są projekty na naukę pływania i na monitoring zewnętrzny. 

Głos w dyskusji zabrali: 
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K.Jarosz – pytał czy ul. Ciszewskiego może zakwalifikować  do remontu kilka ulic? 
Burmistrz – odpowiedział, że w ramach RPO nie, bo to muszą być ważne ulice, strategiczne. 

Ulica, o której mówi Radny mieści się w ramach tzw. schetynówek. Jesteśmy na 4 miejscu, 
jako rezerwowi. Realizacja planowana jest w 2010 roku. 

A.Świrko – podkreślił, że ul. Ciszewskiego łączy się z drogą wojewódzką oraz łączy 
budownictwo jednorodzinne. Radny apelował, aby na komisjach rozmawiać wcześniej o 
niektórych merytorycznych rzeczach. 

Burmistrz – stwierdził, że przedstawi informację w tej kwestii.  
A.Świrko – pytał o jednostki samorządowe i pozyskiwanie środków oraz formułę dni 

Białogardu, w jakim zakresie można czynić starania? 
Burmistrz – wyjaśnił jak narodził się pomysł koncepcji - adaptacja kina na bibliotekę. 

Narodziła się po drugim przetargu, gdy nie było oferenta. Wówczas pojawiła się możliwość 
złożenia wniosku. 

A.Świrko – stwierdził, że informacja powinna być na bieżąco przekazywana radnym, bo 
demokracja nie polega na nachodzeniu szefów. Radny pracuje do godz. 1500 i Burmistrz też 
do godz. 1500, dlatego nie ma możliwości indywidualnie czerpać informacji. 

Naczelnik Wydz. RGS – odpowiedział, że CKiSE przygotowuje 3 wnioski na Dni Białogardu z 
Interregu i inne imprezy. Biblioteka korzysta z dofinansowania Ministerstwa Kultury.  

K.Skoczyk – zaproponował komisję wyjazdową do Stowarzyszenia Inicjatyw Społeczno-
Godpodarczych. 

J.Turnik – pytał o realizację ul. Drzymały? 
Naczelnik Wydz. RGS – wyjaśnił, że inwestycja musi się rozpocząć 18 m-cy po konkursie, tj. 

od stycznia-lutego 2009 r.  
Burmistrz – dodał, że potrzebujemy 2,5 tygodnia na nałożenie powierzchni na ul. Drzymały. 
A.Świrko – proponował przerzucić organizację ruchu drogowego. 
J.Turnik – pytał o wnioski na budowę basenu. 
Naczelnik Wydz. RGS – odpowiedział, że pierwszy jest z RPO, a drugi z Totalizatora 

Sportowego.  
Burmistrz – dodał, że jest pomysł, aby wspólnie ze związkami sportowymi w ramach ZOSiK-u 

stworzyć obiekt centralny z basenem to dofinansowanie byłoby do 66%. 
A.Świrko –  stwierdził, że należy osiągnąć porozumienie z innymi gminami w ramach powiatu, 

wówczas byłoby to przedsięwzięcie innych gmin. 
Naczelnik Wydz. RGS – poinformował o wytycznych, z których wynika, że w każdym powiecie 

ma być budowa basenu. 
 
Komisja przyjęła do wiadomości przedstawione programy unijne i rządowe realizowane przez 
Miasto w 2009 roku w celu pozyskania środków zewnętrznych i będące na etapie tworzenia, 

nie wnosząc uwag. 
 
 
Ad 3 
Zaopiniowanie Miejskiego Programu Profilaktyki i Przeciwdziałania Problemów 

Alkoholowych na 2010 rok. 
Przewodniczący Komisji poinformował, że zgodnie z zapisem na str. 5 koleżanka ze szkoły 

realizuje program i nie może uzyskać środków  w tym zakresie i nie otrzymała. 
A.Świrko – powiedział, że nauczycielka powinna zgłosić potrzebę środków do Dyrektora. 

Należy poszerzyć zasięg terytorialny.  
J.Turnik – pytał  czy programy realizowane wcześniej przez szkoły były legalne? 
Pełnomocnik – wyjaśnił to inicjatywą dyrektorów szkól na ile zapisano środków. 
Burmistrz – odnośnie  składu komisji stwierdził, że  wymogiem bycia członkiem jest  szkolenie.  
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A.Świrko – uważa, że w składzie tej Komisji powinny zasiadać inne osoby.  
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt, głosując: za-4 (jednogłośnie). 
 
Ad 4 

Komisja przełożyła przedstawienie sprawozdania z wysokości środków wynagrodzeń 
nauczycieli w oświatowych  jednostkach samorządowych na termin późniejszy. 
 
Ad 5 

Wybór przedstawicieli Komisji Edukacji, kultury i Spraw Społecznych Rady Miejskiej do 
Komisji konkursowej do oceny ofert złożonych w ramach ogłoszonego konkursu na realizację 
zadań zleconych. 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
J.Turnik – zgłosił radnego J.Leszczyka, który wyraził zgodę i został poparty 2 głosami. 
A.Świrko  – zgłosił radnego K.Skoczyka, który wyraził zgodę i został poparty 4 głosami.  
K.Jarosz –  wyraził zgodę i został poparty 3 głosami. 
 
        Komisja Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych Rady dokonała wyboru radnych: 
Krzysztofa Jarosza (za-3) i Krzysztofa Skoczyka (za-4) -  na przedstawicieli Komisji Edukacji, 
Kultury i Spraw Społecznych  do Komisji konkursowej do oceny ofert złożonych w ramach 
ogłoszonego konkursu na realizację zadań zleconych. 

 
Ad 6 
W ramach spraw różnych głos zabrali: 
Z-ca Burmistrza – przedstawiła ofertę dot. sprzedaży budynku w Lasku Miejskim dla 

Stowarzyszenia „Serce”. Rocznie zyskamy z tego tytułu 70 tys. zł. 
A.Świrko – stwierdził, że jest za sprzedażą tego obiektu. 
J.Harłacz – przedstawił pomysł na  mieszkania socjalne. Budynek z ziemią ma kosztować 100 

tys. zł, a ziemia też 100 tys. zł.  Radny przez 3 lata ubiega się jako stowarzyszenie o zakup 
ziemi i nie ma zgody, co powoduje, że Radny nie może zainwestować. Inne stowarzyszenia 
korzystają z Miasta całkowicie a Stowarzyszenie „Animals” nie otrzymuje więcej na 
działalność, nawet  o stopień inflacji. 

A.Świrko – stwierdził, że należy odnieść się do wszystkich propozycji, w tym do nabywania 
majątku Miasta przez różne instytucje. To karygodne, że od kilku lat utrudnia się tą sprawę. 

J.Turnik – poruszył problem potrzeby zlecenia do Wydz. EKP sprawy odnośnie sieci obwodów 
szkolnych, ponieważ Gimnazjum Nr 2 „pada”. 

Z-ca Burmistrza – powiedziała, że zleciła zapisywanie dzieci zgodnie z obwodami. 
A.Świrko – prosił o przedstawienie oferty instytucji na ferie zimowe oraz o informację 

odnośnie obchodów Dni Białogardu jako święta Miasta.  
 
 
Ad 7 

Po wyczerpaniu tematyki o godz. 14.25  zakończono posiedzenie Komisji.  

Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

 
Przewodniczący  Komisji 

              
                    Janusz Turnik 


